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محمــد قویــدل، در نشســتی خبری، 
ضمن گرامیداشــت هفتــه معلم به اهم 
برنامه هــای آموزش و پــرورش  در طی 
این هفته پرداخت و اظهــار کرد:   در ١٢ 
اردیبهشت ماه برنامه سپاس معلم با حضور 
استاندار و نمایندگان و صاحبان صنایع و 
منابع اقتصادی در حاشیه شهر برگزار شد 
که موجبات دلگرمی و خوشنودی معلمین 
و دانش آموزان این مناطق فراهم شد. دیدار 
با نماینده ولی فقیه در سطح مناطق برگزار 
و طی چند روز آینده در سراسر استان اجرا 

خواهد شد.
قویدل به برنامه های در حال اجرا اشــاره 
کــرد و گفت: با توجه به سیاســت های 
دولت ســیزدهم و دکتر نوری و اهمیت 
به مقوله آمــوزش، برنامه های راهبردی 
و اســتراتژی هایی در این خصوص در 
اســتان در حــال اجرا و پیگیری اســت 
ازجمله؛ توسعه و بسط عدالت آموزشی 
در سطح استان، ارتقاء معیشت فرهنگیان و 
برنامه های مربوط به امور رفاهی همکاران 
فرهنگی، توجه به بحث آموزش و پرورش 
در استان ها و مناطق مرزی، جذب سرمایه 
مردمی با حمایت خیرین در مسیر بسط و 

گسترش فضای آموزشی.
وی از تشــکیل قرارگاه عدالت آموزشی 
خبر داد و بیان کرد: شهرستان ها و مناطقی 
از استان را به عنوان مناطق هدف شناسایی 

و مشــخص کرده ایم که با تأمین و تزریق 
اعتبارات و امکانات نرم افزاری و در جهت 
بسط عدالت آموزشی و مسائل اجتماعی، 
فرهنگی و اقتصادی این مناطق اقدامات 

مؤثری صورت دهیم.
مدیرکل آمــوزش و پرورش هرمزگان با 
اشاره به اقداماتی که در قالب طرح شهید 
سلیمانی با جذب ســرمایه ای بالغ بر ٢٠ 
میلیارد ریال در حال اجراست، بیان کرد: 
در این طرح که شــامل ١٠ سالن ورزشی، 
٤٠ زمین چمن مصنوعی و ٦٠ زمین ماسه 
ســاحلی است، با در نظر گرفتن اولویت 
مدارس دخترانه و مناطق حاشــیه شهر و 
کمتر توسعه یافته انعقاد قرارداد و پروژه ها 

شروع و در حال اجرا است.
وی اســتان هرمزگان را پیشرو در جذب 
سرمایه مردمی و خیرین دانست و اظهار 
کرد: ٥٠ درصد سرمایه از این طریق حاصل 
شده که مبلغ تأمین اعتبارات ما را به حدود 

٤٠٠ میلیارد ریال افزایش خواهد داد.
قویدل با تأکید بر حمایت های مالی و معنوی 
اســتاندار هرمزگان در قالب برنامه های 
کیفیت بخشی ویژه دانش آموزان، افزود: 
طبق برنامه در نظر گرفته شــده قریب به 
٨٠٠ دانش آموز پایــه دوازدهم در پایگاه 
متمرکز مجازی مشغول فعالیت بسته های 
مختلف آموزشــی، یادگیــری دروس 
مختلف، مشــاوره، و برگزاری دوره های 

آمادگی برای شرکت در امتحانات نهایی و 
کنکور هستند و برای اولین بار همین برنامه 
برای پایه یازدهم با ٨٠٠ دانش آموز منتخب 

در حال اجرا است.
وی ادامــه داد: علاوه بــر آن حدود ١٧٠ 
دانش آمــوز برتر به صــورت حضوری 
از آموزش هــای ویژه در جهت کســب 
رتبه های برتر کنکور سراســری بهره مند 
می شوند تا رتبه های زیر ٥ هزار را کسب 
و شاهد رشد و جهش محسوسی در این 

زمینه باشیم.
مدیرکل آموزش و پــرورش هرمزگان 
با اشــاره به ایجاد و احداث ٤ آزمایشگاه 
مرکــزی فیزیــک، شیمی،زیســت و 
زمین شناســی، تصریح کــرد: با تأمین 
اعتباری بالغ بر ٢  میلیارد تومان کار ایجاد 
و راه اندازی آزمایشــگاه ها در حال اتمام 
است و در سوم خرداد سال جاری شاهد 
افتتاح آن خواهیم بود. در ادامه برنامه های 
آموزشی نخستین بار پایگاه کیفیت بخشی 
در حوزه المپیادهای دانش آموزی را در ١٣ 
رشته برگزار کردیم که با ١٤٣ نفر راه یافته 
به مرحله دوم، شاهد رشد ٢٠درصدی در 
تعداد راه یافتگان نسبت سال گذشته بودیم.

وی احداث ١٠ فضای آموزشی ١٢ کلاسه 
با اعتبار خیرین و مشــارکت آموزش و 
پــرورش که در مرحلــه کلنگ زنی و در 
مناطق مختلف ازجمله در شهرک پیامبر 
اعظم کــه از کانون های بحرانی در زمینه 
کمبــود فضای آموزشــی هســت را از 

برنامه های پیش رو  عنوان کرد.
مدیرکل آموزش و پــرورش هرمزگان 
از ایجــاد هنرســتان های تخصصی در 
رشــته های موردنیاز استان مانند صنایع 
فولاد،پتروشیمی و پالایشگاه که با تأکید و 
توجه استاندار در دستور کار قرار دارد خبر 
داد و گفت: راه اندازی هنرستان جوار فولاد 
و هنرســتان جوار پالایشگاه در این راستا 
پیش بینی و تفاهم نامه آن امضا شده است 
که برای اولین بار از مهرماه شاهد راه اندازی 

و جذب دانش آموز در آن خواهیم بود.

قویدل تصریح کــرد: ١٠ میلیارد تومان 
اعتبار برای خرید تجهیزات هنرســتانی 
در رشــته های مختلف در گروه صنعت، 
خدمات و کشاورزی در نظر گرفته شده 
است. بازگشــایی مدارس پس از توقف 
طولانی به دلیل شــرایط کرونا از سنگین 
ترین پروژه ها در بحث آموزش بود که با 
وجود چالش های فراوان، با کار جهادی 
و همت همــکاران و اعتماد خانواده ها از 
فروردین ماه سال جاری توانستیم مدارس 
را بازگشایی کنیم و ٩٨ درصد دانش آموزان 
به صورت حضوری آموزش خود را ادامه 

دادند.
مدیرکل آموزش و پــرورش هرمزگان 
پرداختن به حوزه معیشت و امور فرهنگیان 
در استان را از برنامه های اصلی عنوان کرد 
و گفت: مشــکلات درمانگاه شهرستان 
بندرعباس با پیگیری های متعدد در هفته 
معلــم با  جذب اعتبار ٤٠ میلیارد ریالی از 
شرکت نفت در حال برطرف شدن است. 
خرید تجهیزات مدرن ســونوگرافی و 
دندانپزشکی و جذب متخصصین برتر و 
خوشنام ازجمله اقدامات است تا خدمات  
شایسته و در خور شأن و جایگاه ٢٨ هزار 
فرهنگی اســتان که از مهم ترین وظایف 

ماست، صورت گیرد.
وی اظهار کرد: باشــگاه فرهنگیان قشم و 
بندرعباس در جهت ســرویس دهی به 
همکاران گردشگر فرهنگی تجهیز شده اند 
که یک میلیارد تومان برای خرید تجهیزات  

فضای رفاهی آن هزینه شده است.
قویدل در پایان بیان کرد: از سیاست های 
مهم آموزش و پرورش مدرسه محوری 
اســت و ٤٠ میلیارد ریال در اسفند سال 
گذشــته و فروردین ماه ســال جاری در 
خصوص رفع مشکلات مدارس و تهیه 
اقلام موردنیاز آن ها بــه ویژه در مدارس 
حاشیه شهر و مناطق کمتر توسعه یافته در 
نظر گرفته شــده و قریب ٢٠ میلیارد ریال 
خاص هنرستان های شبانه روزی استان 

پرداخت شده است.

مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان:

        اقتصاد کیش -  مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان گفت: مدرسه محوری از سیاست های مهم آموزش و پرورش استان است و در همین 
راستا در اسفند سال گذشته و فروردین ماه سال جاری ٤٠ میلیارد ریال برای رفع مشکلات مدارس و تهیه اقلام موردنیاز آن ها به ویژه در مدارس حاشیه 

شهر و مناطق کمتر توسعه یافته در نظر گرفته شده است.

عدالت آموزشی در مدارس استان هرمزگانعدالت آموزشی در مدارس استان هرمزگان
برقرار خواهد شدبرقرار خواهد شد

اقتصاد کیش-  مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: احداث پل خلیج فارس و 
حل مشکل آب مردم جزیره به عنوان مهم ترین خواسته های بزرگان و مردم نجیب 

قشم، به صورت جدی پیگیری می شود. 
به گزارش  اقتصاد کیش  افشار فتح الهی در شورای اداری این سازمان که با حضور 
مشاور رییس جمهور و دبیر شورای عالی مناطق آزاد برگزار شد، گفت: احداث پل 
خلیج فارس از لحاظ اجتماعی سیاسی و فرهنگی و سایر ابعاد برای مردم هرمزگان 

و جزیره قشم بسیار مهم است.
فتح الهی ادامه داد: احداث پل خلیج فارس به عنوان یکی از زیرساخت های مهم 
می تواند در ایجاد تحرک و رونق اقتصادی ایفای نقش کند و با فراهم کردن امکان 

دسترسی آسان، شرایط برای حضور هموطنان را تسهیل می کند.
وی تصریح کرد: خوشــبختانه امسال با برنامه ریزی خوبی که صورت گرفت، در 
تعطیلات نوروز بیش از ٨٣٣ هزار نفر وارد قشم شدند و در مجموع، گردشگران از 

خدمات ارائه شده رضایت داشتند.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم با بیان اینکه در مدت ٢٠ روز تعطیلات نوروزی، 
بیش از ١٣٤ هزار خودرو از طریق حمل ونقل دریایی در این منطقه جابه جا شد، 
افزود: حمل ونقل دریایی این تعداد خودرو در نوع خود، یک رکورد در جهان بود 

که نشان دهنده ظرفیت های موجود قشم است.
فتح الهی خاطرنشان کرد: آماده انعقاد قرارداد با قرارگاه خاتم الانبیاء برای ساخت 

پل هستیم.
به گفته وی؛ در این مدت با طرف های خارجی نیز برای مشارکت در ساخت پل 
خلیج فارس تفاهم نامه هایی منعقدشــده ولی قطعا برای اتمام این پروژه به منابع 

خارجی نیاز است.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در ادامه بابیان اینکه موضوع آب همچنان یکی از 
چالش های جزیره قشم است، افزود: آب جزیره قشم از دغدغه مردم است و مردم 

همچنان با مشکل روبه رو هستند.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم تاکید کرد: تکلیف وضعیت حکمرانی در مناطق 
آزاد باید یک بار برای همیشه مشخص شود. هم اکنون ناهماهنگی بین دستگاه های 
اجرایی اســتانی و ملی و منطقه آزاد داریم و باوجود تلاش برای رفع دوگانگی در 

بخش هایی مانند شیلات و اسناد جزیره مشکلاتی وجود دارد.
فتح الهی در ادامه ناهماهنگی های ایجادشده در اثر دوگانگی حکمرانی در مناطق 
آزاد را یکی از عوامل سوءاستفاده ها افراد فرصت طلب دانست و گفت: طبق ماده 
٦٥ قانون احکام دایمی برنامه های توســعه کشــور، باید حکمرانی در مناطق آزاد 
تعیین تکلیف شــده و این موضوع در سطح دولت و رییس جمهور برای همیشه 

حل وفصل شود.
وی بیان کرد: متاســفانه در بحث جام جهانی در دوره های گذشته فرصت سوزی 
صورت گرفته و امروز امکانات و زیرساخت های کافی وجود ندارد، اما در تلاش 
هســتیم تا ظرفیت های بی نظیر گردشــگری و فرصت های اقتصادی قشم را به 

سرمایه گذاران و گردشگران معرفی کنیم.
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد قشم با بیان اینکه قشم بیش از جزیره کیش میزبان 
گردشــگران خارجی اســت، افزود: باوجود برخی کمبودها و مشکلات به دنبال 

استفاده از فرصت جام جهانی ٢٠٢٢ قطر برای جذب سرمایه گذاری هستیم.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم مطرح کرد؛
به دنبال استفاده از فرصت جام جهانی 

برای جذب سرمایه گذار هستیم 

   اقتصاد کیش-    وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در حکمی »مجتبی معین وزیری« 
را به عنوان مدیرکل جدید تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان منصوب کرد.

معین وزیری از بهمن ماه سال گذشته به عنوان سرپرست، اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی هرمزگان مشغول به فعالیت بود که اکنون با صدور حکم از سوی وزیر، به 

عنوان مدیرکل این نهاد منصوب شد.
در بخشی از حکم صادر شده برای معین وزیری آمده است: نظر به تعهد، تخصص و 
شایستگی ها، به موجب این حکم شما را به عنوان مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 

استان هرمزگان منصوب می کنم

با حکم وزیر کار و رفاه اجتماعی؛
معین وزیری مدیرکل تعاون، کار و رفاه 

اجتماعی هرمزگان شد

اقتصاد کیش-    رئیس ســازمان جهاد    
کشــاورزی استان هرمزگان گفت: میزان 
صادرات در سال ١٤٠٠ از مبادی خروجی 
اســتان بالغ بر یک میلیون و ٤٣٨ هزار و 
١٣٣ تن بوده است  که  نسبت به سال قبل 
افزایش ٨.١٢ درصدی را رقم زده است. 

عباس مویدی با اعلام این خبر  بیان کرد:  
بیشــترین  میزان  صادرات کالا به ترتیب 
از قرنطینه شهید باهنر، قرنطینه بندرلنگه، 
قرنطینه شــهید رجایی، قرنطینه جاسک 
و قرنطینه بندرخمیر صــورت گرفته و 
بیشــترین کالاهای صادراتی نیز  به ترتیب شــامل هندوانه، سیب درختی، گوجه 

فرنگی، پیاز و خرما بوده است.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان افزود:  بیشترین میزان صادرات  در سال 
١٤٠٠ به ترتیب به مقصد کشورهای امارات متحده عربی، هند، عمان، چین و مالزی 

تعلق دارد.
مهندس مویدی ادامه داد: واردات کالا به مبادی ورودی استان در سال ١٤٠٠  نیز، 
بالغ بر ٣ میلیون و ٤١٨ هزار و ٣٠١ تن بوده که بیشترین میزان واردات نیز به ترتیب 
از قرنطینه شهید رجایی، قرنطینه بندرلنگه، قرنطینه شهید باهنر و قرنطینه قشم صورت 

گرفته است. 
این مقام مسئول تصریح کرد: ترانزیت کالا از مراکز قرنطینه استان  در سال ١٤٠٠ نیز 
بالغ بر ٧٠١٨١١ تن بوده که در قیاس با سال قبل افزایش ١.٢٦ درصدی داشته است.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان در ادامه همچنین از لزوم همگرایی سایر 
نهادها به منظور مدیریت عوامل خطرزای گیاهی خبر داد و خاطرنشان کرد: اجرای 
ضوابط قرنطینه ای به منظور جلوگیری از ورود عوامل خسارتزای گیاهی به درون 
کشور و همچنین صدور گواهی بهداشت نباتی برای محصولات صادراتی به جد 

در مراکز قرنطیه گیاهی بنادربه ویژه شهیدرجایی و باهنر دنبال می شود.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان با اشاره به شرایط کنونی کشور اظهار کرد: 
تمام همکاران ما شبانه روز تلاش می کنند تا در این شرایط سخت به اقتصاد کشور 

و رفع نیازهای اساسی کشور در حوزه واردات و صادرات و ترانزیت کمک کنند.
وی عنوان کرد: مراکز قرنطینه ای سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان مستقر در بنادر 
شــهید رجایی، شهیدباهنر، بندرلنگه، جاسک، میناب و سیریک بر محموله های 

صادراتی و وارداتی محصولات کشاورزی نظارت دارند.
مویدی اضافه کرد: با همدلی و هماهنگی بیشتر و با توجه به نقش فعال تشکل ها و 
تعاونی ها برای ایجاد زیرساخت های بخش خصوصی شاهد توسعه صادرات در 

بخش کشاورزی خواهیم بود.
وی ساماندهی کشاورزان در تشکل های کشاورزی و تقویت تشکل ها را نیز بهترین 

روش برای تقویت و توسعه  صادرات بخش کشاورزی دانست.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان به مواردی که می تواند در صادرات حایز 
اهمیت باشــد، بیان کرد: فراهم کردن بســتر لازم برای احداث سردخانه ها و ارایه 
مشاوره فنی به تولیدکنندگان، بهره برداران و کشاورزان نیز از جمله اقداماتی است 

که سازمان برای صادرات محصولات کشاورزی انجام داده است.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان  عنوان کرد:
امارات ، هند ، عمان  مقصد صادرات 

محصولات کشاورزی هرمزگان 

   اقتصاد کیش-   ســخنگوی دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: از ابتدای 
واکسیناسیون کرونا در استان تاکنون ٣ میلیون و ٤٦٨ هزار و ٦٠٠ دز واکسن در 

هرمزگان تزریق شده است.
فاطمه نوروزیان با بیان اینکه هرمزگان جزو استان های پیشتاز در واکسیناسیون 
کرونا اســت، افزود: از مجموع واکسیناسیون انجام شــده، ٦٤٥ هزار و ٦٣١ دز 
مربوط به مرحله سوم است و هم اکنون نیز آمادگی برای تزریق دز چهارم برای 

گروه های هدف وجود دارد.
وی خاطرنشان کرد: در هفته ها و ماه های اخیر شاهد کاهش شیوع کرونا و مرگ 
و میر ناشی از آن در کشور و هرمزگان هستیم که بخش اعظم این کاهش در نتیجه 

انجام واکسیناسیون بیشتر افراد جامعه است.
نوروزیان بیان داشت: در حال حاضر ٢١٨ نفر در هرمزگان مبتلا به کرونا هستند که 
از این شمار ٤٢ نفر در بیمارستان بستری بوده که ٩ نفر از آنها در بخش مراقبت های 

ویژه تحت نظر هستند.
ســخنگوی دانشگاه علوم پزشــکی هرمزگان در خصوص آخرین آمار فوتی 
کرونا در استان گفت: خوشبختانه در شبانه روز گذشته برای یازدهمین روز در 
اردیبهشت ماه مورد فوتی جدید ناشی از کرونا ثبت نشد و آمار فوتی ها در همان 

رقم ٢ هزار و ٦١٦ نفر باقی مانده است.
وی یادآور شد: اگرچه که شاخص ها همگی نشان از روند نزولی کرونا دارد، اما این 
به معنای پایان این بیماری نیست، زیرا که ما هنوز نگران ورود سوش های جدید 
بیماری از کشورهای شرق آسیا هستیم و از همین رو باید انجام واکسیناسیون و 

رعایت پروتکلهای بهداشتی بسیار جدی گرفته شود.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:
هرمزگان جزو استان های پیشتاز 

در واکسیناسیون کرونا است

اقتصاد کیش-    یکی از شهروندان بندرچارک طی تماسی با دفتر روزنامه اقتصاد 
کیش از اقدام بموقع و سریع مدیر عامل شرکت آبفا هرمزگان دررسیدگی و  رفع 

مشکل شبکه توزیع آب شهری بندر چارک تجلیل و قدر دانی کرد .
خانم مریم ) الف ( طی تماسی با دفتر روزنامه اقتصاد کیش گفت : بندر چارک از 
جمله بنادر و شهر های استان هرمزگان می باشد که از شبکه آبرسانی طرح محرم 
استفاده می کند اما به دلایل مختلف منجمله کاهش مستمر  فشار آب ، معمولا 
روزانه با قطعی چند ساعته آب مواجه هستیم و این موضوع مشکلات فراوانی 
را برای شهروندان  به همراه دارد . وی گفت :  این موضوع مدتهاست شهروندان 
بندر چارک را با مشــکل مواجه کرده و متاسفانه رسیدگی اساسی و درستی هم 
توســط مسئولین شهر برای حل اساسی آن  صورت نمی گیرد .وی افزود  :بنده  
همزمان با شب عید سعید فطر با جستجوی شماره همراه جناب آقای حمزه پور 
مدیر عامل محترم شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان  به ایشان پیام دادم  و 
از ایشان خواستم که این مشکل شهر ما را حل کنند ،  که بلافاصله با تماس ایشان 
مواجه شدم وایشان ضمن شنیدن صحبت های بنده  قول رسیدگی دادند . پس 
از تماس ایشان و قول پیگیری بلافاصله  نیز واحدهای مختلف در مرکز استان و 
شهرستان  بندر لنگه با بنده  تماس گرفتند و موضوع را جویا شدند که  با بررسی 
موضوع خوشــبختانه در کمتر از ٣٠ دقیقه مشــکل  آب شهربندر چارک  حل و 
آب شهر برقرار گردید. خواستم بدینوسیله از اقدام بموقع و فوری جناب حمزه 
پور مدیر عامل شرکت آبفا و همکاران شان  در رسیدگی به این مشکل تقدیر و 
تشکر کنم . انشاالله با حضور و تلاش  مسئولین دلسوزدر سطح استان شاهد حل 

مشکلات مردم استان در همه زمینه ها باشیم.

تجلیل شهروند بندر چارک
 از مدیر عامل آبفای هرمزگان


